
Skolebestyrelsesmøde – Højdevangens Skole, 04.04.2024 
 

Referat 
 

Til stede: Tobias, Steen, Nadja, Bo, Louise, Nanna, Lea, Gry, Christina H., Mathilde, Storm, 

Jonas, Franka, Janus og Christina T. Wede 

 

Afbud: Dorte 

 

1. Valg af referent og ordstyrer 

Janus blev ordstyrer – Christina T. Wede valgt som referent 

 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt – dog med undtagelse af elevrådet som kommer på efter spisning.  

 

• Lille præsentation bordet rundt – vi sagde hej til Storm 

 

 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

 

4. Meddelelser fra 

a. Formand 

Intet nyt  

b. Elevråd 

Ny næstformand i elevrådet – man har valgt at vælge en ny næstformand nu så den afgående 

næstformand kan koncentrere sig om de kommende eksamenerne.  

Det har ikke været et fedt skoleår, der har været for svagt fremmøde. Derfor er fokus på at få 

lavet en ny plan for det kommende skoleår. Der er tale om, at der ikke skal vælges en fra hver 

klasse, men at man laver et valg for hele skolen og man vælger omkring 15 personer. Der er 

booket en ekstern fra Organisationen - Danske skoleelever – som skal hjælpe med at få en ny 

plan lavet. Et par stykker fra elevrådet skal på valgobservatør uddannelse. 

Oplæg om Grønt Råd – blev ikke en god oplevelse, da informationen om oplægget ikke kom 

rigtigt ud. Der ses på hvordan informationen kan komme bredere ud. Ros til elevrådet fra 

ledelsen. 

 

c. Skoleledelsen 

Skoleledelse; Tiden går med prep til skoleåret 2024/2025. Som det ser ud nu, vil der blive 

etableret 9 nye 7. klasser efter sommerferien. Der mangler pt. 2 klasselokaler, der er derfor en 

masse praktik i forbindelse med overleveringen.  

Der foregår et stort arbejde omkring de kommende eksamener, som det ser ud nu, vil 

eksamenerne blive afholdt på skolen.  

d. Medarbejderrepræsentanter 

Der blev afholdt fagfordelingsdag i denne uge, der var god stemning og følelsen er at man pt. 

er kommet rigtig langt allerede. Derudover er der også fokus på at få 9.klasserne godt 

igennem eksamenerne.  

e. Øvrige medlemmer 

 

Dialog om brobygning, skulle vi som bestyrelse lave en politisk henvendelse? Lea og Christina 

Wede nedsætter et lille udvalg og laver et udkast. Christina H vil gerne bidrage med tal som 

kan underbygge erfaringerne.  

 

5. Opfølgning på forældremøde/overleveringsproces 

 



Stort antal fremmødte til eftermiddagen. Deltagelse fra elevrådet, bestyrelsen og ledelsen. 

Rigtige gode oplæg, forældre efterspurgte efterfølgende lidt mere praktik omkring nye fag osv. 

– God stemning. Gode tilbagemeldinger fra deltagere.  

 

Overleveringsproces; Udleveret materiale, som indrammer den proces der er i gang og som 

sker i den kommende periode. Kan udleveres fra Tobias hvis materialet ønskes. Kort dialog 

om materialet. Processen udvikler sig fra år til år – og det virker som en god proces.  

Ros til tiltagene omkring valg af valgfag og camp er væk.   

 

Skolebestyrelsen anbefaler, at der i det udleverede materiale omkring overleveringsprocessen 

bliver præciseret, at der også skal være fokus på gode sociale relationer samt de stille elever 

og de elever, som synes sociale relationer kan være en udfordring. Derudover er det også 

skolebestyrelsens anbefaling overvejelserne omkring fordelingen af børn med ordblindhed 

også fremgår. 

 

6. Årets skoleplan 2024/2025 – 15 min v/Janus og Tobias  

Skoleplan er rundsendt – internt arbejdsværktøj. Janus gennemgik punkterne. Der er en stor 

bevågenhed fra politisk hold for at få udsluset eleverne fra M klasserne. Der er frigjort 

understøttende undervisning, det kan bl.a bruges på trivselsfremmende aktiviteter. A-dage 

(anderledes dage) – alle lærere arbejder sammen og har fri på samme tid.  

 

Timerne til trivselsfremmende er allokeret til alle klasser, der vil være opfølgning på timerne 

bliver brugt.  

Hvis man har yderligere spørgsmål omkring trivselsfremmende tiltag – kan man skrive til enten 

Janus eller Tobias.  

 

Tobias/ Janus svarer Dorte direkte på de punkter hun har skrevet da hun ikke kunne deltage 

på dagens møde. 

 

7. Præsentation af personale –, klasse -, fag - og skemaopsætning 2024/2025 – 20 

min v/Janus og Tobias  

Kort præsentation af det første udkast fra fagfordelingen.  

 

8. Højdevangens Skole og det nye skoleforlig – et kig ind i fremtidens skole - 20 min 

v/Tobias  

 

Kort gennemgang af fakta ark omkring skoleforliget – det er fremsendt inden mødet. Der er 

ikke mange ting der skal påbegyndes i det kommende skoleår.  

 

Punktet ville blive et tilbageværende emne på bestyrelsesmøderne, der er flere ting som skal 

godkendes, besluttes mv i skolebestyrelsen.  

 

 

 

9. Eventuelt – 10 min  

 

Punkter til kommende bestyrelsesmøde; 

 

• Etablering af stærke klassefælleskaber – vi vil tage punktet op på et kommende 

bestyrelsesmøde.  

 

• Nyt punkt til kommende møde – hvordan sikrer vi narrativet omkring ” udskolingen”.   

 

10. Sager til efterretning – 15 min 

 

Punktet refereres ikke 


